

Bulletin of Eastern-Taiwan Special Education

Volume XX

Table of Contents

1. A study on the curriculum adaptation and checking indicators for inclusive education in public elementary school's class: Take Yilan County as an example
----- Yu-Fang Kuo, Chien-Chou Chen, Kuan-Ying Huang, Hung-Chia Tseng ----- 1
2. Investigation on the status of screening and referral for students with learning disabilities, emotional behavior disorders, and autisms- Taking New Taipei City as an example
-- Kuan-Ying Huang, Kun-Tsan Lin, Chien-Chou Chen, Hung-Chia Tseng, Yu-Fang Kuo ----- 39
3. The Study of AAC Professional Development by Using Social Media Case Method: A Study in Mainland China
----- Yi-Shan Chu, Chih-Kang Yang, Dao-Wei Wang ----- 69
4. A Case Study of Vocational Experience Working on Massage of a Disable Individual Who Became Blind in Adulthood
----- Yung-Chen Huang, Li-ming Hsieh ----- 107

Published by
Department of Special Education & Special Education Center
National Dong Hwa University
National Taitung University
December, 2018



東臺灣特殊教育學報 第二十二期

國立東華大學
國立臺東大學

特殊教育學系、中心
印行

東臺灣特殊教育學報

第二十二期

目錄

1. 國小普通班融合教育現場課程調整檢核指標發展之研究－以宜蘭縣為例
----- 郭又方、陳建州、黃冠穎、曾鴻家 ----- 1
2. 學習障礙、情緒行為障礙及自閉症學生轉介與篩選現況調查研究－以新北市為例 ----- 黃冠穎、林坤燦、陳建州、曾鴻家、郭又方 ----- 39
3. 運用社群媒體案例教學對 AAC 專業成長之現況調查－以大陸地區為例 ----- 朱怡珊、楊熾康、王道偉 ----- 69
4. 成年視覺障礙者從事按摩工作職涯歷程之個案研究
----- 黃榮真、謝麗明 ----- 107

國立東華大學
國立臺東大學 特殊教育學系、中心 印行

中華民國一〇七年十二月